
Kære Martin 
Tak for din mail.  
Jeg er formand for ejerforeningen på Ålandsgade, som grænser op til Holmbladsgade.  
 
Vi har en del gennemkørende trafik fra folk, som enten skal til Amagercenteret eller ned til Frankrigsgade. 
Vores gade er ensrettet.  
 
Vi oplever en del trafik, som kører alt for hurtigt. Dels er det farligt, og dels har vi en del renovering på den 
anden side og derved containere, som gør problemet endnu  værre.  
 
Vi bakker op en lavere hastighedsgrænse og ser også gerne vejbump. Dog er det IKKE hensigtsmæssigt, hvis 
eventuelle nye tiltag indskrænker antallet af parkeringspladser, da vi i forvejen er i mangel af disse. Så man 
skal finde en løsning, som ikke kræver at parkeringspladserne skal inddrages.  
 
Ålandsgade bruges generelt meget – måske den er den af sidegaderne som bruges mest på Holmbladsgade. 
Så vi vil klaret opfordre til, at man tager fat her.  
 
Stine,  
Formand for ejerforeningen på Ålandsgade 
 


